
Schriftelijke vragen aan het college 
ex. artikel 47 Reglement van orde van de raad 

 

 
 
Nummer: 2022-096 
 
Datum: 14 november 2022 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
Stellers: Sieta Koet-Minis (Amersfoort2014), Marleen van den Nieuwendijk (VVD), Rachida Issaoui 
(PvdA), Tahsin Bülbül (DENK), Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid), Emile Arnold (Beter 
Amersfoort) en Hugo Kruyt (SP) 
 
Onderwerp: Vragen naar aanleiding van beantwoording door Nijkerkse college op schriftelijke 
vragen van De Lokale Partij Nijkerk over Skaeve Huse aan de Palestinaweg-Oost in Amersfoort 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
1. Bent u op de hoogte van de antwoorden van het Nijkerkse college op de schriftelijke vragen van 

De Lokale Partij Nijkerk over Skaeve Huse aan de Palestinaweg-Oost in Amersfoort d.d. 10-11-
2022, kenmerk 1351052?  

2. Klopt het dat u het Nijkerkse college niet zelf op de hoogte heeft gesteld van de plannen 
Skaeve Huse te realiseren op het perceel Palestinaweg-Oost 3, zodat dit uit de media vernomen 
diende te worden? Zo ja, waarom niet? Zo nee, wanneer heeft u dat gedaan? 

3. In de antwoorden op de schriftelijke vragen zoals genoemd bij vraag 1 wordt in de eerste alinea 
van het antwoord op de eerste vraag het volgende gesteld: “In 2020 heeft het college van 
gemeente Amersfoort besloten het project prioriteit te geven.” Heeft u het Nijkerkse college in 
2020 op de hoogte gesteld hiervan en klopt het dat er daarna richting het Nijkerkse college 
geen enkele communicatie meer is geweest omtrent dit project? En klopt het ook dat u de door 
u gekozen voorkeurslocatie niet met het Nijkerkse college heeft gedeeld? 

4. Klopt het in de brief gestelde feit dat u het project een geheime status heeft gegeven? Zo ja, 
waarom? Zo nee, waarom niet? 

5. U heeft nog geen besluit genomen. Zijn er andere omringende gemeenten op de hoogte gesteld 
van uw zoektocht naar een locatie? Zo nee waarom niet? Zo ja, welke gemeenten? 

6. Wat is de reden dat gemeente Nijkerk niet op de hoogte is gesteld over het feit dat gemeente 
Amersfoort 79 Nijkerkse adressen heeft aangeschreven? 

7. Waarom heeft u gemeente Nijkerk niet op de hoogte gesteld van de inloopbijeenkomst op 20 
oktober jl.?  

8. Waarom heeft u gemeente Nijkerk pas sinds september 2022 op de hoogte gesteld van uw 
voorkeurslocatie? 

9. Bent u voornemens in het verdere participatietraject wel andere buurgemeenten te betrekken? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe? 

10. Kunt u de raad op de hoogte stellen van het verloop van het bestuurlijk overleg van 15 
november a.s.? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet? 

11. Bent u het met ons eens dat de door u gekozen bestuursstijl in dit traject niet correspondeert 
met de bestuursstijl die u beschrijft in uw coalitieakkoord? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom 
niet? 

 

 
Toelichting 
Op 10 november werden wij geconfronteerd met een brief1 van De Lokale Partij Nijkerk aan het 
college van B&W van de gemeente Nijkerk. Met deze brief werden een aantal vragen gesteld over 
de plannen van de gemeente Amersfoort voor Skaeve Huse aan de Palestinaweg-Oost nr 3. Het 
beoogde perceel ligt op het grensgebied met de gemeente Nijkerk. De beantwoording van deze 
vragen door het Nijkerkse college roepen de volgende schriftelijke vragen op bij Amersfoort2014, 
VVD, PvdA, Denk, Amersfoort voor Vrijheid, Beter Amersfoort en SP. 

 
1 https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Document/View/fb998767-72be-40da-8576-309a118e8307 

https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Document/View/fb998767-72be-40da-8576-309a118e8307

